

第八週 學校聯絡事項

1、感謝大家的踴躍支持！購買新電腦募款活動已於上周結束，順利達成目標募款金額共\$9100元，加上Matching 捐款，募款金額總共17,100。謝謝大家的支持。



2、本週學校活動：

- 期中考 / 寫字比賽評審 / 學生商店(去年的紫色兌換卷仍能使用)
- 扯鈴社團上課日期: **10/21**, 10/28, 11/4, 12/2。

時間 8:45-09:15AM。活動地點: 學校中庭草地。課程活動結束後，請家長陪同小朋友進教室。

3、近期學校活動: (參考學校全年行事曆)

- 2024 新春園遊會學生司儀徵選即日起開始報名([報名表](#)), 10/22 報名截止, 10/28 面試。如有疑問, 請電郵 <info@sdcca-nccs.org>。
- 10/28 萬聖節遊行活動 / 寫字比賽頒獎。
- 11/4 拍班級照
- 11/11 團體卡拉OK歌唱比賽報名開始
- 年刊封面徵稿中! 徵稿辦法點選[報名表](#)

4、家長會事項

- **PTA 新年園遊會準備會議改到11/11舉行,請家長代表提供攤位項目。**
- PTA: 執勤家長填寫[家長志工服務表](#)。

5、社區講座活動：

- **10/21 2:00-4:30pm** 後疫情時代“免疫及疫苗講座”，由任職於Pfizer的王一明博士主講，活動地點: [Harvest Evangelical Church](#) 報名請點選[報名表單](#)。
- **10/22 10:00-11:30am** 中文理財講座: 高利息, 高風險講座。報名請點選[報名表單](#)。
- **10/27 18:00pm** 「崇建」心靈之約線上會議: ZOOM ID: 846 8374 2064. [ZOOM報名表](#)
- **11/4 9am-5pm** 2023 科工會科技講座: AI Revolution - Where We Stand and Where We Are Headed. 活動地點: **Roth Auditorium** 主講人及主題請見[會議日程表](#)。活動詳情請看[官網](#), 前一百位報名者可享有免費午餐。

6、聯絡我們

✉ 電子信箱(校務): info@sdcca-nccs.org 家長會: pta@sdcca-nccs.org

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____

Week 8: Weekly Bulletin

1. Our donation drive for new computers was a wonderful success!. We raised \$9,100 at NCCS, and with the matching donation, in total we raised \$17,100! Thank you for your support and contributions.



2. This week's activities:

- **Mid-term exam / Handwriting Contest final round judge / Student store** (last year's coupon can be used.)
- The Chinese yo-yo club meeting dates: **10/21**, 10/28, 11/4, 12/2. Meeting time: 8:45 ~ 9:15 AM. Location: BMMS courtyard. Parents, please accompany your kid to the classroom after the yo-yo club.

3. Upcoming Events:

- The registration for the emcee ("Master of Ceremonies") of 2024 Chinese New Year celebration performance started now, click [HERE](#) to register, the deadline for registration is 10/22, audition is on 10/28. Please direct your questions to <info@sdcca-nccs.org>.
- 10/28 Halloween Event / Handwriting Contest Award Ceremony.
- 11/4 Class picture day.
- 11/11 Group karaoke singing contest registration starts.
- [Yearbook Cover Design Contest registration](#) has started. Click the link to know more.

4. PTA announcement :

- **The PTA Chinese New Year preparation meeting was rescheduled to 11/11. Room parents need to provide the type of your booth.**
- Please sign up for the [available shift](#) through December 2023.

5. SD Community FREE Seminar

- 10/21 2:00-4:30 pm Post-epidemic era-Immunity and vaccine Seminar. Location: [Harvest Evangelical Church](#), [Click to register](#).
- 10/22 10:00-11:30 am Financial management seminar in Chinese: Risk management. [Click to register](#).
- 10/27 18:00 pm Chongjian's North American tour workshop Soul Appointment Online Conference: ZOOM ID : 846 8374 2064. [Click to register](#).
- 11/4 9:00 am - 5:00 pm 2023 SDCASEA Technology Forum: AI Revolution - Where We Stand and Where We Are Headed; Location: [Roth Auditorium](#). See [Agenda](#) for speakers and topics. More details refer to the [website](#). The first 100 registered attendees will receive a lunchbox.

6. Contact Us

- Email (NCCS): info@sdcca-nccs.org PTA: pta@sdcca-nccs.org

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____